

Date: January , 12th 2023

Circular No:32/ AY 2022-2023
Subject: Arabic and Islamic After school clubs

التاريخ: 12 يناير 2023

Dear Parents,

In our quest to support your children in **Grades 1-12** with the subject content knowledge, understanding, and skills they need to reach their full potential in Arabic and Islamic Studies subjects, our dedicated teachers have decided to provide free **after school activities and clubs**.

Clubs will commence on **Wednesday, January 18th**, 2023. As per the weekly schedules mentioned below.

We trust that our students will use this opportunity to join the after-school activities during this second term.

Students' safety after school

A strict attendance monitoring system is in place for students remaining after-school activities. The teachers and the school's supervisors will keep accurate attendance records until 3:30 p.m. daily.

Parents must ensure they sign the consent forms provided by the after-school activities team and inform the teachers of their children's absence.

Parents who enrolled their children in the free after-school activities are requested to ensure that they have proof of their school identification cards and that they are punctual when **fetching their children** after the **subject support session timings, as mentioned above**.

Please note: Students will not be handed over to any parents without proof of their school identification cards.

We appreciate our parents strengthening our hands and adhering to our school's precautionary measures that we have put in place to safeguard all our students during the after-school activities and dismissals.

Yours sincerely,
Antoinette Brown
Principal Director



A Member of Bin Omeir Educational LLC



السّادة أولياء الأمور الكرام،

من أجل دعم طلبة الصف الأول الى الثاني عشر في مادة اللغة العربية والدراسات الإسلامية ، قررت المدرسة والمعلمين المخلصين تقديم **انشطة لاصفية مجانية بعد المدرسة** وذلك ابتداءً من يوم الأربعاء 18 يناير 2023 حسب الجدول المذكور ادناه.

نحن على ثقة من أن الطلبة سيستفيدون من هذه الفرصة للانضمام إلى الأنشطة ما بعد المدرسة خلال هذا الفصل الدراسي الثاني.

إجراءات سلامة الطلاب خلال نشاطات ما بعد المدرسة

تتبع ادارة المدرسة نظام مراقبة الطلاب المشاركين في الانشطة. حيث سيحتفظ المعلمون والمشرفون بسجلات حضور دقيقة حتى الساعة 3:30 مساءً.

يجب على أولياء الأمور توقيع نماذج الموافقة وابلغ المدرسة في حالة غياب الطالب.

يطلب من أولياء أمور الطلاب المشاركين الالتزام بمواعيد انتهاء الحصة وإبراز البطاقات المدرسية المحدثه 22-23. حيث لن يتم تسليم الطلاب بدون إظهار البطاقات المدرسية الخاصة بهم.

نحن نقدر دعمكم المستمر والالتزام بإجراءات السلامة الخاصة بالمدرسة التي نتبعها لحماية جميع الطلبة أثناء أنشطة ما بعد المدرسة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

After School Activities Arabic Department

Grade	Teacher	Club	Day(s)	Time
Grade 1	Alaa Ahmad Maysaa Saed Nida Mohd Hanan Faiez	Reading Club	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 2	Nour Walidi Shefaa Mohammad Esraa Mostafa	Reading Club	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 3	Batoul Maan Najwa Stouf	Reading Club	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 4	Randa Ezat Asmaa Mohamed	Reading Club	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 4	Rim Suliman	Prophet's Stories	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 5 Boys	Osama Allahyani	Reading Club	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 6 Boys	Mohamed Gabr	Creative Writing	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 5 Girls	Hala Mohamed	National Identity	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 6 Girls	Osama Mohamed	National Identity	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 7 and 8 Boys	Shadi Hammoud	Creative Writing	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 7-12 Girls	Badrieh Mouafak	Tilawa and Tajweed Club	Wednesday	2:30 to 3:10
Grade 7-12 Boys	Hamed Turkey	Tilawa and Tajweed Club	Wednesday	2:30 to 3:10

أنشطة ما بعد المدرسة

قسم اللغة العربية

التوقيت	اليوم	اسم النادي	اسم المعلم	درجة
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي القراءة	ألاء أحمد ميساء سعيد نداء محمد حنان فايز	الصف 1
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي القراءة	نور وليد الفروان شفاء محمد إسراء مصطفى	الصف 2
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي القراءة	بتول معن نجوى صطوف	الصف 3
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي القراءة	رندة عزت أسماء محمد	الصف 4
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	قصص الأنبياء	ريم سليمان	الصف 4
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي القراءة	أسامة اللهياني	الصف 5 بنين
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	الكتابة الإبداعية	محمد جبر	الصف 6 بنين
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	الهوية الوطنية	هالة محمد	الصف 5 بنات
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	الهوية الوطنية	أسامة محمد	الصف 6 بنات
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	الكتابة الإبداعية	شادي حمود	الصف 7 و 8 بنين
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي التلاوة والتجويد	بدرية موفق	الصف 7-12 بنات
2:30 إلى 3:10	الأربعاء	نادي التلاوة والتجويد	حامد تركي	الصف 7-12 أولاد